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 AKADEMICKÝ SENÁT 
  
  

V Praze dne 9. března 2023 
UKPF/140009/2023 

 

Zápis z 1. zasedání Ekonomické komise Akademického senátu Právnické fakulty 
Univerzity Karlovy 

 konaného dne 2. března 2023 od 16:00 hod. 

 

Přítomni:  Brída, Hurychová (on-line), Chmela, Milichovský, Nedzbala, Říha, Sedláček, 
Wenkeová 

Omluveni: Linzer, Sobotka 

Hosté:  - 

 

Kol. dr. Sedláček přivítal členy ekonomické komise, kterou svolal kol. dr. Sobotka, dosavadní 
předseda komise. Dále sdělil, že na zasedání Akademického senátu Právnické fakulty Univerzity 
Karlovy (dále jen „AS PF UK“) konaného dne 9. února 2023 byla ekonomická komise zřízena, a 
že primárním cílem tohoto zasedání je volba předsedy. Nato přítomné členy vyzval k předložení 
návrhů na předsedu komise. Kol. dr. Hurychová na předsedu navrhla kol. dr. Sedláčka, který 
uvedl, že s návrhem souhlasí. Nikdo další žádný jiný návrh nevznesl. Následně kol. dr. Sedláček 
požádal kol. dr. Říhu, zda by se ujal procesu tajné volby, který s tím vyslovil souhlas. Kol. dr. 
Říha poté vyzval kandidáta kol. dr. Sedláčka, aby se členům komise představil. Následovala 
volba předsedy ekonomické komise AS PF UK. 

Usnesení č. 1/1 

Ekonomická komise AS PF UK volí JUDr. Miroslava Sedláčka, Ph.D., LL.M. předsedou 
Ekonomické komise AS PF UK. 

(6 pro, 0 proti, 1 zdrž.) 

(pozn. kol. Dr. Hurychová se z důvodu přítomnosti on-line nemohla tajné volby aktivně účastnit) 

Kol. dr. Sedláček poděkoval členům za zvolení. Uvedl, že hodlá rozšířit ekonomickou komisi o 
další extramurální členy, a že komise bude úzce spolupracovat se všemi členy ekonomické 
komise Akademického senátu Univerzity Karlovy, tj. s kol. Dr. Říhou, kol. Linzerem a kol. 
Čechem, který jako jediný není členem ekonomické komise AS PF UK. Předestřel, že komise by 
se měla scházet i k jiným otázkám, než k podobě rozpočtu a zprávě o hospodaření PF UK. 
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Kol. dr. Sedláček následně otevřel bod různé. 

Bod: různé 

Kol. dr. Sedláček představil návrh usnesení AS PF UK k bodu 7 na 2. zasedání dne 9. března 
2023 k otázce financování vysokých škol,1 a otevřel diskusi. 

K návrhu usnesení se postupně vyjádřili kol. dr. Říha, kol. dr. Sedláček, kol. Milichovský, kol. 
Nedzbala, kol. Chmela, kol. Brída, kol. dr. Hurychová a kol. Wenkeová.  

Členové ekonomické komise se shodli na tom, že jednoznačně podporují snahu o navýšení 
objemu finančních prostředků pro vysoké školy, zejména pak navýšení objemu finančních 
prostředků pro humanitní a příbuzné společenskovědní obory s tím, že jako jeden z vhodných 
nástrojů může být i změna tzv. KENů (koeficientů ekonomické náročnosti) jednotlivých oborů 
na Univerzitě Karlově. Dosavadní finanční situace je totiž neudržitelná. K otázce financování 
vysokých škol však bude třeba nejen přijmout usnesení na zasedání AS PF UK, ale obsah tohoto 
usnesení také dále aktivně rozvinout. 

Kol. dr. Sedláček poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsal a schválil: Sedláček 

 
1 Návrh usnesení AS PF UK k bodu 7 na 2. zasedání dne 9. března 2023:  
„AS PF UK podobně jako jiné fakultní akademické senáty vyjadřuje nespokojenost s finančním ohodnocením 
učitelů a vědeckých pracovníků působících v humanitních a příbuzných společenskovědních oborech včetně 
práva.  
AS PF UK je přesvědčen, že by mělo dojít a) k navýšení objemu finančních prostředků pro vysoké školy a b) 
zvláště k navýšení objemu finančních prostředků pro humanitní a příbuzné společenskovědní obory s tím, že 
jako jeden z vhodných nástrojů vidí i změnu tzv. KENů (koeficientů ekonomické náročnosti) jednotlivých 
oborů.“ 
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